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Z   A   P   I   S   N   I   K  
6. redne seje Občinskega sveta občine Idrija z dne 25. 5. 2023 

 

Prisotni člani:, Nada Golija Vastič, , Bojan Režun, Robert Šinkovec, Marija Bizjak Pavšič, Natalija Kovač 
Jereb, Davorin Lampe, Tita Stanek Zidarič, Lovrenc Habe, Simon Permozer, Francisco Estanislao Medic, 
Metod Habe, Andrej Poglajen, Dorica Gnjezda, Ivan Rupnik, Cirila Hladnik, Gregor Rupnik, Dejan Mrak, 
Erik Logar. 
opravičeno odsotni člani: Miranda Groff Ferjančič, Tatjana Majnik, Tomaž Kavčič 
ostali prisotni: župan Tomaž Vencelj, občinska uprava: Gregor Prezelj, Tadej Rupnik, Maja Majnik, 
Bogdan Zevnik, Karmen Makuc. 
vabljeni: Polona Repinc Kofol – Nadzorni odbor občine Idrija, Miha Kosmač – MMI, Nada B. Eržen – 
MKČI, Ivica Vončina – OŠ Idrija, Janja Habe - OŠ Spodnja Idrija, Karmen Simonič Mervic – OŠ Črni Vrh, 
Nadja Brence – Vrtec Idrija, Tonja Lapanja Brenčič - GŠ Idrija, Tomaž Glažar – ZDI, Valerija Božič – 
Zavod za turizem 
 
Pričetek seje: ob 17. uri 
 
Predlagan je bil naslednji dnevni red:  
 

1. Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda 

2. Pregled zapisnika in sklepov 5. redne seje z dne 13. 4. 2023  

3. Letni program dela Nadzornega odbora občine Idrija za leto 2023 

4. Poročila javnih zavodov za leto 2022 

5. Sistemizacija delovnih mest v Vrtcu Idrija za šolsko leto 2023/24 

6. Soglasje k Pravilniku o notranji organizaciji in sistemizaciji delovnih mest v Mestni knjižnici in 

čitalnici Idrija 

7. Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno izobraževalnega zavoda Glasbena šola Idrija – druga 

obravnava 

8. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o oddajanju poslovnih stavb in poslovnih 

prostorov Občine Idrija v najem – skrajšani postopek 

9. Sklep o določitvi tržne najemnine 

10. Premoženjska bilanca Občine Idrija za leto 2022 

11. Imenovanje območja med OŠ Idrija ter sotočjem Idrijce in Nikove za »Spominski park 

osamosvojitve Slovenije« 

12. Občinske nagrade za leto 2023 

VIP: Vprašanja in pobude svetnikov ter informacije svetnikom 

 
Posnetek celotne 6. redne seje Občinskega sveta je dosegljiv na povezavi:  
https://www.youtube.com/watch?v=DGip2pHXCN4&t=329s 
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Ad 1 – Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda 
 

Ob prisotnosti 17 svetnikov na začetku seje, se je ugotovilo, da je seja sklepčna. Župan je z dnevnega 
reda umaknil točko 11. Imenovanje območja med OŠ Idrija ter sotočjem Idrijce in Nikove za 
»Spominski park osamosvojitve Slovenije«. Svojo odločitev je na kratko obrazložil in svetnike pozval k 
razpravi. Davorin Lampe je predlagal razširitev dnevnega reda, razpravo in seznanitev o imenovanju 
podžupana Občine Idrija, gradivo so svetniki predhodno prejeli.  
Tita Stanek Zidarič je imela pripombo na umestitev gradiva pod točko VIP (dopisi svetov zavodov na 
temo redne delovne uspešnosti ravnateljev javnih zavodov). Gradivo VIP-Šinkovec se ji zdi smiselno, 
za ostalo gradivo, je predlagala umestitev pod novo, 13. točko dnevnega reda. Opomnila je na 19. 
člen Poslovnika Občinskega sveta Občine Idrija, kjer se drugi odstavek glasi »Na vsaki redni seji sveta 
mora biti predvidena posebna točka dnevnega reda za vprašanja, informacije in pobude članov 
sveta.« 
V razpravo se je vključil Bojan Režun, ki se je navezal na svetnico Tito Stanek Zidarič in povedal, da 
podpira njeno pobudo. Glede na to, da je prišlo odprto pismo in pobude zaradi nepravilnega ravnanja 
na prejšnji seji, je svetnik menil, da si takšne pobude zaslužijo obravnavo pod točko dnevnega reda in 
ne pod VIP, ker vsebina potrebuje razpravo in utemeljitev stališč. Predlagal je še, da se pisma in 
pobude pod točko VIP uvrstijo na točko dnevnega reda tekoče seje. 
Metod Habe je podal obrazložitev svojega glasovanja proti razširitvi dnevnega reda, saj o imenovanju 
podžupana ne odloča občinski svet. Meni, da gre pri izbiri in imenovanju za osebno odločitev župana. 
V razpravo se je vključil tudi Erik Logar, ki ga je zanimalo kakšen je predlog točke »razprava in 
seznanitev« ali zgolj »seznanitev« o imenovanju podžupana, menil je, da je razprava nepotrebna. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljali so: 
Andrej Poglajen je obrazložil, da se bo vzdržal glasovanja, ker se predlog tiče njegovega imenovanja 
za podžupana. Povedal je še, da nima težav, če se opravi razpravo, kot podžupan je vedno pripravljen 
odgovarjati na vprašanja in pobude, sodelovati pri njih in oblikovati mnenja v dobrobit občine. 
Omenil je stalno prakso občine iz preteklega mandata, o imenovanju obeh podžupanov ni bilo 
razprave. Zahvalil se je Listi odgovornih za spremljanje njegovih aktivnosti v Državnem svetu.  
Davorin Lampe je poudaril, da njihova lista zgolj sledi občutku preglednosti, želji po splošni 
informiranosti vseh občanov. Jasno je, da gre za županovo avtonomno odločitev, pričakuje pa se 
predstavitev podžupana in seznanitev občanov z njegovo odločitvijo. 
Franci Medic je obrazložil svoj glas, izrazil je strinjanje s pobudo, da se pojasni občinskemu svetu s 
čim se bo ukvarjal podžupan in katere odgovornosti bo prevzel. Menil je, da je to v pristojnosti 
župana in so svetniki s tem le seznanjeni, tema bi morala biti obravnavana pod »VIP« in ne kot točka 
dnevnega reda. 
Simon Permozer je izpostavil, da se mu ne zdi nič spornega, če se na tak način na seji predstavi 
podžupana, županova odločitev je takšna, kot je. Smiselno se mu zdi, da so svetniki na ta način 
informirani o funkciji podžupana, ne le preko sklepa.   
Bojan Režun je povedal, da ga je bivši župan Sever imenoval in se je o zadevi razpravljalo pod točko 
dnevnega reda na seji Občinskega sveta, ni pa bilo glasovanja. Izpostavil je, da gre za zelo pomembno 
funkcijo.  
 
Pojasnila so bila podana s strani župana in Gregorja Prezlja. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji predlog 
SKLEP: Na dnevni red se doda nova 12. točka -  Razprava in seznanitev z imenovanjem podžupana 

Občine Idrija.  

GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 17 
ZA: 7 



PROTI: 9 
Sklep ni bil sprejet. 
 
Po glasovanju je župan sam podal predlog za umestitev nove 12. točke dnevnega reda – Razprava o 
problematiki ocene redne delovne uspešnosti ravnateljev in direktorjev zavodov.  
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Kratko obrazložitev je podal Gregor Prezelj. Razpravljali so: 
Erik Logar je vprašal po namenu te obravnavane točke, glede na to, da se ne more spreminjati odločitve 
za nazaj. V nadaljevanju je svetnik povedal, da za OŠ je bil rok 30 dni, roki so zamujeni in nima smisla 
glasovati. 
Franci Medic je pripomnil, da ne pozna, kako bi postopek moral potekati, zato se je pozanimal, če lahko 
po razpravi ponovno glasujejo. V nadaljevanju je svetnik podal repliko, da bo sam glasoval za razpravo, 
ker se je v zadnjem glasovanju naredila napaka. Ni se jasno vedelo kaj se je glasovalo na odboru za 
družbene dejavnosti in na podlagi pavšalne ocene, tako glasovanje po njegovem mnenju ni 
sprejemljivo in v izogib ponovni taki blamaži je nujna razprava. 
Metod Habe je povedal o svojem občutku, da je pri glasovanju bila zadeva slabo vodena s strani 
direktorja občinske uprave. Na prejšnji seji bi bilo še možno kako drugače vplivati na potek. 
Bojan Režun je opozoril, da ima občinski svet pravico in možnost spremeniti sklepe odbora za družbene 
dejavnosti. 
Simon Permozer je obrazložil svoj glas proti, ni se mu zdelo smiselno da se o tem eno uro razglablja, če 
se na podlagi novih dejstev ne da vplivati na spremembo, oziroma končni izid. 
Davorin Lampe je pripomnil, da je to, da se ne predstavi podžupana občinskemu svetu tudi blamaža. 
 
Pojasnila so bila podana s strani župana, Maje Majnik in Gregorja Prezlja. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji predlog 
SKLEP: Na dnevni red se doda nova 12. točka - Razprava o problematiki ocene redne delovne 
uspešnosti ravnateljev in direktorjev zavodov. 
 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 17 

ZA: 6 
PROTI: 10 

Sklep ni bil sprejet. 
 
Po glasovanju je župan sam podal predlog za umestitev nove 12. točke dnevnega reda - Seznanitev z 

imenovanjem podžupana Občine Idrija.  

Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljali so: 
Franci Medic je predlagal, da se točka premakne k točki VIP. 

GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 17 
ZA: 9 
PROTI: 1 

Sklep je bil sprejet. 
 
Na pobudo Bojana Režuna, je po krajši razpravi, župan dal na glasovanje naslednji predlog 
SKLEP: Na dnevni red se doda nova 13. točka - Razprava o problematiki ocene redne delovne uspešnosti 
direktorja Mestnega muzeja Idrija za leto 2022. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljali so: 
Erik Logar je ponovno izpostavil, da je bilo jasno povedano, da se ne da o ničemer glasovati oz. se ne 
da spremeniti. 



Režun Bojan je obrazložil, da bi z njegovim predlogom, ponovnim glasovanjem odpravili napako, ki so 
jo storili na prejšnji seji. 
 
Pojasnila so bila podana s strani župana in Gregorja Prezlja. 
 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 17 

ZA: 15 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 
 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji predlog 
SKLEP: Sprejme se predlagani dnevni red 6. redne seje Občinskega sveta Občine Idrija, upoštevaje 
predlog župana, da se umakne 11. točka - Imenovanje območja med OŠ Idrija ter sotočjem Idrijce in 
Nikove za »Spominski park osamosvojitve Slovenije« ter doda nova 12. točka – Seznanitev o 
imenovanju podžupana Občine Idrija in nova 13. točka - Razprava o problematiki ocene redne delovne 
uspešnosti direktorja Mestnega muzeja Idrija za leto 2022. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljal je Davorin Lampe, ki je zbrane vprašal v čem je težava, 
da bi se razpravljalo o podžupanu. 
 
Pojasnila so bila podana s strani župana. 
 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 17 

ZA: 17 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 
 

 

Ad 2 - Pregled zapisnika in sklepov 5. redne seje z dne 13. 4. 2023  
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Marija Bizjak Pavšič je izpostavila rok za pripravo zapisnika. 
Zanimalo jo je še na kaj se nanaša pregled sklepov, gre za predlagane ali sprejete sklepe in opozorila 
na napako. Vsebina zapisnika je dobro pripravljena, rok za pripravo zapisnika pa bi moral zadoščati 14 
dni. 
Franci Medic se je vključil v razpravo in povedal, da so pred štirimi leti imeli identično razpravo na to 
temo. Dogovor je bil, da so v enem tednu svetniki prejeli osnutek zapisnika in imeli možnost popravkov 
in dopolnitev razprav. Predlagal je, da se tudi v prihodnje držimo že ustaljene prakse iz preteklosti. 
 
Pojasnila so bila podana s strani župana in Gregorja Prezlja. 
 
Župan je dal na predlog Francija Medica na glasovanje naslednji 

1. SKLEP: Osnutek zapisnika seje Občinskega sveta se pošlje članom občinskega sveta v pregled v 
roku 10 delovnih dni po seji Občinskega sveta. Člani občinskega sveta morajo podati pripombe 
v roku 5 dni po prejemu osnutka zapisnika. 

 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 17 

ZA: 16 
PROTI: 0  

 
Sklep je bil sprejet. 
 



Župan je dal na glasovanje naslednji 
2. SKLEP: Potrdi se zapisnik 5. redne seje Občinskega sveta Občine Idrija z dne 13. 4. 2023. 

 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 17 

ZA: 16 
PROTI: 0  

 
Sklep je bil sprejet. 
 

Ad 3 - Letni program dela Nadzornega odbora občine Idrija za leto 2023 (ni sklepa) 
 

Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil poročevalko 
Polono Repinc Kofol, predsednico Nadzornega odbora.  
 
Župan je svetnike pozval k razpravi.  
Marija Bizjak Pavšič je vprašala, če gre v glavi dopisa za napako, kjer piše Mestna občina.  
Metoda Habeta je zanimalo na podlagi katerih normativov so oblikovali predlog finančnega načrta. 
Bojan Režun je opomnil, da so bile postavke v prejšnjem mandatu precej nižje, zanimalo ga je, če se 
vzpostavlja nov sistem ali gre za standardno in ustaljeno vrednotenje v Sloveniji.  
Franci Medic je predsednico NO vprašal, če imajo že izdelan plan področij, ki jih nameravajo 
pregledovati, ter kdaj imajo predvideno naslednjo sejo nadzornega odbora.  
 
Pojasnila so bila podana s strani Polone Repinc Kofol. 

 

Ad 4 - Poročila javnih zavodov za leto 2022 
 

Gradivo za seznanitev s poslovnim načrtom so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil 

poročevalko Majo Majnik, vodjo Oddelka za družbene dejavnosti ter Karmen Makuc, višjo svetovalko 

za gospodarstvo. Ravnatelji in direktorji javnih zavodov so poročali na sejah posameznih odborih in 

odgovarjali na vprašanja odbornikov. 

a) Zavod za turizem Idrija 
 

Stališče Odbora za gospodarske dejavnosti je podal predsednik odbora Robert Šinkovec. 
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik odbora Franci Medic. 
Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala predsednica odbora Dorica Gnjezda.  
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji 

1. SKLEP: Presežek prihodkov nad odhodki iz poslovanja Zavoda za turizem Idrija v letu 2022  v 
višini 6,00 € se knjiži v dobro obveznosti za sredstva v upravljanju. 

 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 18 

ZA: 18 
PROTI: 0  

Sklep je bil sprejet. 
 

b) Osnovna šola Črni Vrh 
 

Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala predsednica odbora Dorica Gnjezda.  



Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik odbora Franci Medic. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljal je Metod Habe, ki je prebral sklep sveta zavoda OŠ Črni 
Vrh, da zaradi velikih težav pri zagotavljanju nadomeščanj daljših bolniških odsotnosti strokovnega 
kadra, bi iz teh virov krili stroške dela. Opozoril je, da ne gre za isto vsebino skupnih sklepov.  
Tudi Marija Bizjak Pavšič je pripomnila, da ni bistvo, katera sredstva se namenijo za plače. 
 
Pojasnila so bila podana s strani župana in Maje Majnik. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji 

2. SKLEP: Presežek prihodkov nad odhodki iz poslovanja Osnovne šole Črni Vrh v letu 2022 v višini 
22.115,55 € se nameni za ureditev gospodinjskega dela učilnice - za nakup osnovnih sredstev 
in vzdrževalna dela. 

 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 18 

ZA: 17 
PROTI: 1  

Sklep je bil sprejet. 
 

c) Osnovna šola Idrija 
 

Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala predsednica odbora Dorica Gnjezda.  
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik odbora Franci Medic. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji 

3. SKLEP: Presežek prihodkov iz poslovanja v letu 2022 v znesku 778,67 € se nameni za 
investicijsko vzdrževanje in nakup opreme 
 

GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 18 
ZA: 18 
PROTI: 0  

Sklep je bil sprejet. 
 

d) Osnovna šola Spodnja Idrija 
 

Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala predsednica odbora Dorica Gnjezda.  
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik odbora Franci Medic. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji 4. SKLEP: 

a) Presežek prihodkov nad odhodki, ustvarjenimi v obdobju od 1.1.2022 do 31.12.2022 v višini 
1.969,91 € se nameni za nakup opreme in investicijsko vzdrževanje. 

 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 18 

ZA: 18 
PROTI: 0  

 
Obrazložitev sklepa in predlagane teme je podal predsednik Odbora za Finance, Franci Medic. 
 



Župan je svetnike pozval k razpravi. Erik Logar je izrazil podporo predlagani temi, o kateri se je 
dogovorilo, da direktorji/ravnatelji javnih zavodov svoja poročila predstavijo le na pristojnih odborih, 
na seji OS pa le v primeru, da jih pozove posamezni odbor ali pa da sami izrazijo željo. Za to ga čudi, da 
ni bilo izražene želje s strani ravnateljev. 
Davorin Lampe je pripomnil, da je KS Mesto Idrija že pripravila eno okroglo mizo s podobno tematiko, 
zlorabo odraslih nad otroki. Povedal je, da mu je žal, da ni bil nihče prisoten na pogovornem večeru, 
povabljeni so bili učitelji, vzgojitelji, ravnatelji. Tudi v prihodnje bo KS pripravljala podobne pogovorne 
večere, ne vidi pa vzvoda oz. moči, ki bi ga imel Občinski svet za reševanje te problematike. 
Franci Medic je podal repliko, da mora biti vzpostavljena sinergija, meni pa, da Občinski svet kot 
politični organ te teme ne sme spregledati. Meni, da je prav, da se sliši, da jim je mar za šolstvo, otroke 
in bodočnost mladine v občini. 
Bojan Režun je podal obrazložitev, da je v zapisniku Odbora za finance lepo zapisano, da se je 
ravnateljica opravičila udeležbe na seji, ker ima na ta dan konferenco in ni mogla priti. Izpostavil je, da 
je obravnavana tema huda problematika in se strinja, da se o njej razpravlja na seji občinskega sveta, 
vendar prav veliko ne morejo vplivati.  
 
Pojasnila so bila podana s strani Francija Medica. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 

b) Problematika medvrstniškega nasilja in vedenjska problematika v osnovnih šolah se obravnava 
na seji Občinskega sveta Občine Idrija. 

 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 18 

ZA: 18 
PROTI: 0  

 
e) Glasbena šola Idrija 

 
Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala predsednica odbora Dorica Gnjezda.  
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik odbora Franci Medic. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji 

5. SKLEP: Presežek prihodkov nad odhodki iz poslovanja Glasbene šole Idrija v letu 2022 v višini 
385,00 €, od katerega odpade na Občino Idrija 269,50 €, se nameni za nakup glasbenih 
inštrumentov 

 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 18 

ZA: 18 
PROTI: 0  

Sklep je bil sprejet. 
 

f) Mestna knjižnica in čitalnica Idrija 
 

Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala predsednica odbora Dorica Gnjezda.  
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik odbora Franci Medic. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji 



6. SKLEP: Presežek odhodkov nad prihodki Mestne knjižnice in čitalnice Idrija v višini 8.821,00 € 
in Filmskega gledališča Idrija v višini 1.685,00 € se pokrije iz presežka prihodkov nad odhodki iz 
prejšnjih let. 

 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 18 

ZA: 18 
PROTI: 0  

 
Sklep je bil sprejet. 
 

g) Mestni muzej Idrija 
 

Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala predsednica odbora Dorica Gnjezda.  
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik odbora Franci Medic. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji 

7. SKLEP: Presežek prihodkov nad odhodki iz poslovanja Mestnega muzeja Idrija v letu 2022 v 
višini 11.121,00 € se nameni za investicijsko vzdrževanje v letu 2023. 

 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 18 

ZA: 18 
PROTI: 0  

Sklep je bil sprejet. 
 

h) Zdravstveni dom Idrija 
 

Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala predsednica odbora Dorica Gnjezda.  
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik odbora Franci Medic. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Prošnjo za obrazložitev sklepa je podal Davorin Lampe. 
Franci Medic je vprašal zakaj se sredstva razdelijo med soustanoviteljici, če gre za investicije. 
 
Pojasnila so bila podana s strani Maje Majnik in župana.  
 
Župan je dal na glasovanje naslednji 

8. SKLEP: Presežek prihodkov nad odhodki iz poslovanja Zdravstvenega doma Idrija v letu 2022 v 
višini 111.376,00 €, od katerega odpade  na Občino Idrija 77.963,20 €,  se nameni za investicije.  

 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 18 

ZA: 18 
PROTI: 0  

Sklep je bil sprejet. 
 

i) Vrtec Idrija 
 

Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala predsednica odbora Dorica Gnjezda.  
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik odbora Franci Medic. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo. 
 



Župan je dal na glasovanje naslednji 
9. SKLEP: Presežek odhodkov nad prihodki v letu 2022 iz poslovanja Vrtca Idrija v višini 84.513,00 

€ se pokrije  s presežki prihodkov nad odhodki preteklih let v višini 72.178,00 €, 12.335,00 € pa 
se vknjiži v breme obveznosti za sredstva, prejeta v upravljanje. 

 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 18 

ZA: 18 
PROTI: 0  

Sklep je bil sprejet. 
 

 
Ad 5 - Sistemizacija delovnih mest v Vrtcu Idrija za šolsko leto 2023/24 

 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil poročevalko 

Nadjo Brence, ravnateljico Vrtca Idrija. 

Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala predsednica odbora Dorica Gnjezda.  
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik odbora Franci Medic. 
 

Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljal je Metod Habe, ki je prebral del gradiva o 

zagotavljanju prehrane v enoti Črni Vrh. Svetnik je izrazil začudenje, da se prehrana vozi iz enote 

Arkova v Črni Vrh, da v Črnem Vrhu ne morejo sestaviti takšnega jedilnika, da bi bili otroci zadovoljni. 

Svetnik Simon Permozer je pripomnil, da ekonomsko je neprimerljivo, če je kuhar zaposlen ali pa se 

kuhinja centralizira in nadalje razvaža kvalitetna hrana po enotah. In če so starši ter otroci zadovoljni 

s kvaliteto hrane, v tem ne vidi težave. 

Vprašanje Dejana Mraka se je osredotočil na predstavljeno gradivo, problematiko strokovnega kadra 

za otroke s posebnimi potrebami. Zanimalo ga je, če ima Vrtec kakšno vizijo oz. plan kako bi v Idriji 

prišli do strokovnega kadra (štipendiranjem). 

Tita Stanek Zidarič je povedala, da je vesela oz. pohvalila, da se razvija na področju razvojnega 

oddelka.  

 

Pojasnila so bila podana s strani Nadje Brence in župana. 

Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Potrdi se predlagana Sistemizacija delovnih mest v Vrtcu Idrija za šolsko leto 2023/24. 
 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 18 

ZA: 17 
PROTI: 0 

 
Sklep je bil sprejet. 
 

 
Ad 6 - Soglasje k Pravilniku o notranji organizaciji in sistemizaciji delovnih mest v Mestni knjižnici in 

čitalnici Idrija 
 

Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil poročevalko 

Majo Majnik, vodjo Oddelka za družbene dejavnosti.  

Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala predsednica odbora Dorica Gnjezda.  
Stališče Statutarno – pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 



 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Franci Medic je vprašal, če je poročevalko prav razumel, da se v 
novi sistemizaciji ne doda nobenega novega delovnega mesta. 
 

Pojasnila so bila podana s strani Maje Majnik. 

Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Občina Idrija izdaja soglasje k Pravilniku o spremembah pravilnika o notranji organizaciji in sistemizaciji 
delovnih mest v javnem zavodu Mestna knjižnica in čitalnica Idrija z dne 1.4.2023. 
 
 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 18 

ZA: 18 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 
 

 

Ad 7 – Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno izobraževalnega zavoda Glasbena šola Idrija 
 

Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil poročevalko 

Majo Majnik, vodjo Oddelka za družbene dejavnosti.  

Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala predsednica odbora Dorica Gnjezda.  
Stališče Statutarno – pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Sprejme se Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno izobraževalnega zavoda Glasbena šola Idrija v 
predlaganem besedilu. 
 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 18 

ZA: 18 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 
 

Ad 8 - Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o oddajanju poslovnih stavb in poslovnih 
prostorov Občine Idrija v najem 

 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil poročevalko 
Karmen Makuc, višjo svetovalko za gospodarstvo. 
 
Stališče Odbora za gospodarske dejavnosti je podal predsednik odbora Robert Šinkovec. 
Stališče Statutarno – pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljal je Davorin Lampe, ki je obrazložil svojo pripombo k 
sklepu na odboru za gospodarske dejavnosti. Spraševal se je, če obstaja možnost, da bi mlademu 
podjetniku v mestnem središču oddali brezplačno v najem poslovni prostor. Po njegovem mnenju bi 
bil to eden izmed ukrepov za spodbujanje podjetništva in oživitev mestnega jedra. V nadaljevanju je 
svetnika zanimalo koliko bi znašala okvirna najemnina za gostinski lokal na gradu v Idriji. 
Franci Medic je podal vprašanje, če se bo dalo v naslednjih primerih postopati kot se je za najemnino 
kavarne. 



 
Pojasnila so bila podana s strani župana in Karmen Makuc. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o oddajanju poslovnih stavb in poslovnih 
prostorov Občine Idrija v najem v predlaganem besedilu. 
 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 17 

ZA: 17 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 
 

Ad 9 - Sklep o določitvi tržne najemnine 
 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil poročevalko 
Karmen Makuc, višjo svetovalko za gospodarstvo. 
 
Stališče Odbora za gospodarske dejavnosti je podal predsednik odbora Robert Šinkovec. 
Stališče Statutarno – pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik odbora Franci Medic. 
 

Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljala sta: 

Franci Medic je pojasnil, da je že na odboru za finance povedal, da za nekatere, ki se bo povišala 

najemnina za malo več kot 10€, da mora Občina pristopit s posluhom do najemnikov. 

Pojasnila so bila podana s strani župana. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 
Sprejme se Sklep o določitvi tržne najemnine v predlaganem besedilu. 
 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 18 

ZA: 18 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 
 

Ad 10 - Premoženjska bilanca Občine Idrija za leto 2022 
 

Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil poročevalko 
Margerito Strnad Kos, vodjo Oddelka za finance in računovodstvo. 
 
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik odbora Franci Medic. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 
Potrdi se Premoženjska bilanca Občine Idrija za leto 2022 v predlaganem besedilu. 
 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 18 

ZA: 18 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 



 

Ad 11 - Občinske nagrade za leto 2023 
 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil poročevalca 
Dejana Mraka, predsednika Komisije za nagrade.  
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljali so: 
Davorin Lampe je vprašal, če je problem, da bi javnost izvedela katerih 20 je nominirancev za občinske 
nagrade v letošnjem letu, ker so znani samo nagrajenci. Glede na svetnikovo seznanitev, imajo vpogled 
v nominirance le svetniki, javnost pa ne. V nadaljevanju je svetnik predlagal, da se javno objavi »pravila 
igre«.  
Nada Golija Vastič je podala pripombo, da zaradi varstva osebnih podatkov je možnost vpogleda in ne 
gre za javno objavljene podatke. Ter povedala, da za to je komisija za nagrade in njene kompetence so, 
da iz nabora nominirancev izbere nagrajence. 
Andrej Poglajen je povedal, da je odvisno od internega pravilnika oziroma od nagrade same.  
Marija Bizjak Pavšič je vprašala, če se tudi občinskim svetnikom ne sme posredovati tega seznama. 
Dejan Mrak se je strinjal, da bo komisija za drugo leto preučila razpis in se dopiše, da so objavljeni samo 
nagrajenci.  
Franci Medic je opozoril, da je potrebno najprej preveriti zakonodajo oz. kaj je že zapisanega, da ne 
bodo svetniki delovali protizakonito. Najprej je potrebno spremeniti pravilnik.  
Bojan Režun se je strinjal, da so osebni podatki občutljivi in izpostavil rešitev, da se javno pove koliko 
kandidatov je bilo nominiranih za posamezno nagrado in nazadnje izpostavi po imensko le nagrajenca. 
 
Pojasnila so bila podana s strani župana in Gregorja Prezlja. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 
Sprejme se lista nagrajencev za leto 2023 in nagradam pripadajoči denarni zneski po predlogu Komisije 
za nagrade. 
 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 18 

ZA: 18 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 
 

 

Ad 12 - Seznanitev o imenovanju podžupana Občine Idrija (ni sklepa) 
 
Dodatno gradivo za obravnavo točke predlagatelja Liste odgovorni za občino Idrija, so svetniki prejeli 
naknadno, po elektronski pošti. Župan je svetnikom predstavil podžupana, njegove dolžnosti in 
pooblastila v mandatnem obdobju njegovega imenovanja, sklep o imenovanju podžupana je pričel 
veljati s 1. 5. 2023. V nadaljevanju se je podžupan Andrej Poglajen na kratko predstavil svetnikom in 
ponudil odgovore na zastavljena vprašanja. 
 
Razpravo je začel Davorin Lampe, ki je imel vprašanje za Gregorja. Opozoril je, da je za sklep o 
imenovanju podžupana moral zaprositi. Povedal je, da se mu zdi čudno, da se svetniki na tak način 
seznanijo z novim podžupanom. Tik pred sejo je prejel še preostale dokumente in ob tem mu ostaja 
grenak priokus, da so bili dokumenti pripravljeni naknadno, pred samo sejo zaradi obravnavane teme. 
Izpostavil je še, da ni bilo nikakršnega medijskega dogajanja okrog imenovanja. Svetnik je župana 
vprašal v čem vidi dodano vrednost, da se je odločil imenovati Andreja Poglajena za podžupana. 
Erik Logar je izrazil nestrinjanje z razpravljanjem o imenovanju podžupana, ker je bila predvidena le 
seznanitev in je poudaril, da gre za županovo avtonomno odločitev. 



Lovrenc Habe je podžupana vprašal v katera »kisla jabolka« je že zagrizel in konkretno obrazložitev o 
mladinski tematiki. 
Svetnika Bojana Režuna je zanimalo, če je Andrej Poglajen pridobil pozitivno mnenje lokalnega odbora. 
  
Pojasnila so podali Gregor Prezelj, podžupan in župan. 
 

Ad 13 - Razprava o problematiki ocene redne delovne uspešnosti direktorja Mestnega muzeja 
Idrija za leto 2022 

 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil poročevalko 
Majo Majnik, vodjo Oddelka za družbene dejavnosti in Gregorja Prezlja.  
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljali so: 
Pojasnila za vztrajanje pri umestitvi točke na dnevni red seje je podal predlagatelj točke, Bojan Režun. 
Izpostavil je, da ga moti, da se z glasovanjem daje popolno nezaupnico svetom javnih zavodov. Ter, da 
je priložnost za odpravo napake, ker sklep na prejšnji seji ni bil sprejet in se ga lahko sprejme na tokratni 
seji. V nadaljevanju je povedal, da je razočaran, da je odvetnica napisala dopis, ker njemu je zadostoval 
že prvi dopis s strani predstavnika sveta zavoda. 
Erik Logar se je strinjal, da je treba napako odpraviti, če je možno. Na zadnji seji je bil opravičeno 
odsoten, zato ni glasoval, zdi se mu pa absurdno to, da se razpravlja le o dopisu, v katerega je bila 
vpletena odvetnica. Omenil je še, da je župan pred glasovanjem na prejšnji seji vse prisotne opozoril, 
da gre za izglasovanje nezaupnice svetom zavodov. V nadaljevanju je svetnik še opomnil na dejstvo, da 
sveti zavodov so, občina ima v njih svoje predstavnike in zakaj jim ne zaupamo. Meni, da so se sveti 
zavodov s svojimi dopisi pravilno odzvali, ker če ne bo šlo za zaupanje v imenovane predstavnike, se 
lahko svete zavodov ukine. Če je kakšen predstavnik, ki ne uživa zaupanja, naj se ga izpostavi, da bo 
prišlo do zamenjave. 
Dorica Gnjezda je izpostavila nelogičnost, da se najprej dobi v ocenjevanje, naknadno pa se 
predstavljajo poročila. Meni, da bi mogli biti svetniki zgolj seznanjeni, ne pa odločati o ocenah 
ravnateljev in direktorjev. 
Franci Medic je podal repliko, kje v zakonodaji piše, da morajo občinski sveti to potrjevati in navedel, 
da vse občine nimajo te prakse. Spraševal se je, če potem te občine kršijo zakonodajo. Svetnik je 
ponovno izpostavil, da občinski svet nima povezave s sveti zavodov in posledično ni povratne 
informacije. Odločitev svetnikov mora sloneti na odločitvah in zaupanju svetov zavodov. Glasovanje naj 
bo pri tistih zavodih, kjer je potrebno. 
Nada Golija Vastič je povedala, da so na statutarno pravni komisiji imeli kar poglobljeno razpravo na to 
temo. Komisija  priporoča, da se v nadalje ob ocenjevanju uspešnosti ravnateljev javnih  zavodov 
upošteva logično časovno sosledje  in  sicer tako, da so svetniki najprej seznanjeni s poročilom za 
preteklo leto, po tem pa so na vrsti ocenjevanja. Poročilo, ki ga dobi svet zavoda, se razlikuje od poročila, 
ki ga prejmejo svetniki. Svetnica je v nadaljevanju podala repliko glede samega ocenjevanja. 
Robert Šinkovec je bil član sveta zavoda v OŠ pred leti, opozoril je, da bi lahko odbor zahteval dodatno 
gradivo oziroma utemeljitev, kjer je šlo za pomanjkljivosti in se ni dalo verodostojno obravnavati te 
ocene. Meni, da če kdo, si res ravnatelji zaslužijo to nagrado, ker poleg rednega dela vložijo ogromno 
truda in ur v svoje delo.   
Simon Permozer je ugotavljal, da se ne moreš odločiti po svoji vesti. Slediti je treba formatu, ki ga je 
zastavilo ministrstvo. In če poda svet zavoda odlično oceno, se lahko občinski svet le strinja.  
Natalija Kovač Jereb je obrazložila kriterije ocenjevanja, ker je članica sveta zavoda ZD Idrija. Povedala 
je, da se ne upošteva kriterij neopredeljenih pacientov. Celotno vodstvo se zelo trudi za pridobitev 
novih kadrov. Zagotovila je, da se zapisniki sveta zavoda redno pošiljajo na Občino. 
  
Pojasnila so bila podana s strani Maje Majnik in župana. 
  
Župan je dal na predlog Bojana Režuna na glasovanje naslednji  



1. SKLEP: Ponovi se glasovanje o oceni redne delovne uspešnosti direktorja Mestnega muzeja 
Idrija v letu 2022. 

 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 18 

ZA: 15 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji 

2. SKLEP: Direktorju Mestnega muzeja Idrija dr. Mihi Kosmaču se za delo v letu 2022 določi oceno 
odlično in se za redno delovno uspešnost  v letu 2022 določi izplačilo v višini sorazmernega 
deleža 75% redne delovne uspešnosti v višini 2% letne osnovne plače. 

 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 18 

ZA: 15 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 
 

 
VIP: Vprašanja in pobude svetnikov ter informacije svetnikom 

 

V gradivu je bila posredovana ažurirana tabela VIP. 

1. Bojan Režun se je dotaknil sveta zavoda OŠ Idrija, predlaga, da dekodirajo javno objavljeno 

gradivo, ki pa je možno na vpogled le s poznanim geslom. Druga svetnikova tema se je 

nanašala na izginulo tablo s stare gozdarske šole, ki je sedaj stanovanjski objekt. Prav tako je 

izpostavil manjkajočo tablo na ZD Idrija, na kateri je pisalo SVPB Pavla. Vprašal je ponovno 

glede odgovora na zastavljeno vprašanje g. Krivca glede 4. razvojne osi. Svetnik je župana 

zaprosil za seznanitev z odgovorom. Dotaknil se je problematike parkiranja v Idriji, ki ga je 

izpostavil že na 2. seji OS. Ni prejel pisnega odgovora na javno vprašanje. Predlagal je 

pobudo, da se na dnevni red naslednje seje uvrsti točka, ureditev parkiranja in se opravi 

razpravo, pričakuje gradivo in obrazložitve planograma in cenosleda. Predlagal je, da bi bile 

obsežne teme obravnavane na kolegiju občinskega sveta. Nazadnje je še opomnil, da bi bila 

kolegica Groff Ferjančičeva preko zoom povezave lahko prisotna na tokratni seji občinskega 

sveta, vendar je bilo rečeno, da se to ne da. Predlaga razmislek in razpravo glede možnosti 

sodelovanja in glasovanja na sejah OS preko video povezave. Pozanimal se je še glede 

aktivnosti, kako bodo potekale v KPZI v prihajajoči sezoni. Zanimajo ga tudi planirane 

investicije v tej sezoni na omenjenem področju in planirane investicije glede na večletni 

program ter kakšna je realizacija načrtov glede na časovnice.  

Bojan Režun je med VIP vprašanjem Habeta želel pripomniti, da so se razpisni pogoji 

spreminjali v predkoronskem obdobju, da je v preteklosti UNESCO dediščina prejela 10 

dodatnih točk, TNP pa 2.    

2. Robert Šinkovec se je zahvalil za posredovane odgovore na zastavljena vprašanja VIP. 

Navezal se je še enkrat glede semaforiziranega križišča v Spodnji Idriji in vprašal, če je bil 

posredovan uradni predlog, ki so ga pripravili učenci in učitelj OŠ Spodnja Idrija v sklopu 

krožka »varni v prometu«. Predlaga, da se predlog posreduje na DRSI in izvede zaključek, ki 

ga krajani pričakujejo. Dotaknil se je še aktivnosti na 4. razvojni osi in napovedal pripravo 



gradiva, zanima ga v kakšni fazi so investicije, aktivnosti na območju Spodnje Idrije – 

Oblakovega Vrha – Dolenje Trebuše.  

Podal je predlog točke na eni od naslednjih sej, glede projekta dijakov idrijske strojne šole v 

sodelovanju z učitelji, ki so izdelali »Plastožer«, da se jim da priložnost za predstavitev 

svojega produkta oz. projekta svetnikom na eni izmed naslednjih sej Občinskega sveta. 

Predlagal je tudi, da službe občinske uprave oz. Komunale Idrija iz ekonomskega vidika 

ovrednotijo projekt, da se bo v prihodnosti iz tega nekaj naredilo. V duhu prejšnje teme, je 

svetnik omenil še projekt Slovenija brez plastenk, predlaga, da se praksa, ki jo že izvaja 

Občina Idrija razširi še na druge javne zavode. Nadaljeval je, da bodo vsa vprašanja skupaj 

poslali po elektronski pošti. Navezal se je na temo KPZI, zanimalo ga je, če je izvajalec 

predstavil plan aktivnosti za letošnje leto, če so zagotovljena sredstva za izvajanje aktivnosti, 

režim pobiranja odpadkov na Lajštu, kdo bo upravljal z jezom, ureditev območja Divjega 

jezera, ureditev režima v krajinski park. Omenil je, da si upravljalec želi več finančne in pravne 

pomoči s strani Občine Idrija. Zanimalo ga je še, če so predvidene kakšne aktivnosti v Mejci 

(odbojkarsko igrišče) ter opomnil na zaklenjen stadion, zdi se mu škoda, da objekt ni 

dostopen za aktivnosti v prostem času. 

3. Marija Bizjak Pavšič je ponovila obe vprašanji zadnje seje, ker je dobila pomanjkljiv odgovor 

na prvo zastavljeno vprašanje v zvezi z ekološkimi otoki. Izpostavila je, da se že predolgo 

pojavljajo isti splošni odgovori na zastavljena vprašanja. Na drugo vprašanje glede belih črt na 

Vojsko in v Krnice ni prejela odgovora. Nazadnje je vprašala župana še o aktivnostih na 

področju vodovoda ter, če se izvajajo meritve. 

4. Natalija Kovač Jereb se je najprej dotaknila pomembnega vprašanja Rak, kaj se dogaja z 

njimi, poti od Mejce do visečega mostu proti Rakam in želi prejeti odgovor. Kakšna je 

časovnica glede mostu pri »ta debeli skali«, za katerega je predviden kredit. Zanimalo je kaj 

se predvideva s podpornimi zidovi na ulici Pot sv. Antona (od Občine pa do psihiatrične 

bolnišnice), opozorila je, da se bodo zidovi nekega dne porušili, ker je pot zelo obremenjena. 

Zanimalo jo je še, če se lahko v prihodnosti naredi makroekonomsko analizo glede na 

vlaganja v Zavod za turizem Idrija in na drugi strani koliko je bilo pridobljenih novih delovnih 

mest v gostinstvu, koliko novih gostiln se je odprlo, koliko novih sobodajalcev se je razvilo na 

podlagi tega, da se vlaga davkoplačevalski denar v zavod. Opozorila je še na vzdrževanje 

starih meščanskih hiš, mestnega čebelnjaka, secesijske stavbe na Študentovski ulici,… 

Zaključila je, da se dolga leta vlaga v Zavod za turizem Idrija, učinka na turizem pa ne opazi.  

5. Tita Stanek Zidarič je izpostavila, da je bilo KS Mesto Idrija obljubljen predlog pravilnika o 

sejninah, ki ga je danes izpostavila tudi predsednica NO.  

6. Davorin Lampe se je osredotočil na že postavljena vprašanja iz preteklih sej in jih ponovno 

obudil. Pri zastavljenem vprašanju o prostorih, ki jih imajo na razpolago KS, ponovno 

sprašuje, kakšen je načrt za izenačitev neenakosti med krajevnimi skupnosti, kar se tiče 

prostorov, opreme itn. Glede gozdnih cest, ki so predmet spotike kmetov, gostincev in 

sobodajalcev (npr. slabo stanje gozdne ceste Čekovnik – Bela, Vojsko – Lokve – Nova Gorica), 

kdaj bodo ceste čim prej prevozne oz. prehodne. Svetnik pričakuje več odločnosti od župana. 

Tudi odgovor glede Rak ni bil zadovoljiv. Od kar je svetnik zelo pogreša kratko poročanje 

župana na sejah (pomembne dogodke, obiske, kaj se dogaja) o njegovih aktivnostih v 

obdobju med sejami, prav tako se poročanje pričakuje od podžupana.  

7. Dejan Mrak se je strinjal, da bi bilo treba strmeti k temu, da se gozdne ceste asfaltirajo. 

Izkoristil je priložnost in povabil svetnike, ker se na Vojskem 10. 6. 2023 organizira gasilska 



veselica. Organizirali bodo 4 avtobusne prevoze iz raznih krajev (Nove Gorice, Škofje Loke, 

Postojne in Kobarida) in apelira, da se povabi prijatelje in znance na veselico na Vojsko, da bo 

prireditev uspešna. 

8. Lovrenc Habe je opozoril in lepo povabil na dogodek KS Mesto Idrija, na okroglo mizo 

Turizem, da ali ne? V nadaljevanju ga je zanimalo kdaj bo obnovljen »plac« v Črnem Vrhu, če 

se rubrika »Predlagajmo občini« redno spremlja in še če so sredstva glede na število 

prebivalcev po KS enakomerno razporejena. 

9. Simon Permozer je ponovno obudil vprašanje iz preteklih sej, vezano na ruševino na Rudarski 

20 in če je predviden terminski plan rušitve. Opomnil je še na plaz pod Golici. 

10. Nada Golija Vastič je apelirala na župana, ker je v komisiji za 4. razvojno os, da se zavzema in 

deluje z izhodiščem, da je cesta Kanomlja – Oblakov vrh edina povezava proti SZ delu države , 

če se na Keltiki prekine promet in je kot taka del 4. razvojne osi. 

11. Cirila Hladnik je ponovno opozorila na nedokončana dela s strni Komunale Idrija na Triglavski 

ulici, ki kljub njenim opozorilom niso bila sanirana. 

12. Gregor Rupnik naproša, da bi se posredovalo opozorilo na DRSI za državno cesto med 

Godovičem in Hotedršico. Pred letom dni je bil obnovljen odsek, ki je v tem trenutku, ko se je 

asfalt odstranil, še bolj nevaren, kot je bil pred sanacijo.   

13. Metod Habe je na parkirišču pred ZD Idrija prišel do situacije, ko je bilo zelo umazano. To ga 

je spodbudilo, da je začel razmišljati kaj bi se še lahko dalo narediti. Zaključil je, da predlaga 

lastniku asfaltacijo parkirišča in uvede parkirni režim, da bo zaslužil s parkiranjem.  

14. Franci Medic je ponovno izpostavil vprašanje s 3. seje OS, da se izboljša kontakt med 

predstavniki svetov zavodov in zaposlenimi in opomnil, da niso prejeli tabele, kot jim je bilo 

obljubljeno. Pozdravil in čestital je še za imenovanje podžupana in naprosil, da Poglajen 

pripravi do naslednje seje plan dela in vizije, ki jih ima z novimi zadolžitvami delovanja na 

področju mladinske politike in krajevnih skupnosti. 

15. Ivan Rupnik je vprašal, če ima občina, kot vlagatelj v obnovo konstrukcij lokalnih cest kakšno 

možnost nadzora kvalitete popravila lokalnih cest. V Idriji je vsesplošno javno mnenje, da so 

za slabe ceste krivi kamioni, kar je posledično res. Vendar so bile v 80. letih pogosto lokalne 

ceste asflatirane zelo površno in bi se v vsakem primeru zgodile razpoke. Standardi so se z leti 

spremenili in ga zanima, če je trenutno mogoč nadzor teh standardov, da bi bile sedaj ceste 

zgrajene malo bolj trajnostno. 

16. Župan je ob koncu svetnike seznanil, da so po elektronski pošti prejeli plan sej. 

 

 
Seja je bila zaključena ob 21:30 uri. 
 
Svetovalka za splošne zadeve      Župan 
Tina Nagode Jazbar       Tomaž Vencelj  
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Številka: 900-0015/2023-32 
Datum: 25. 5. 2023 
 
 
 

PREGLED SKLEPOV 6. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA Z DNE  25. 5. 2023 
 
 
 
Ad 1 – Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda 
 
Sprejme se predlagani dnevni red 6. redne seje Občinskega sveta Občine Idrija, upoštevaje 
predlog župana, da se umakne 11. točka - Imenovanje območja med OŠ Idrija ter sotočjem 
Idrijce in Nikove za »Spominski park osamosvojitve Slovenije« ter doda nova 12. točka – 
Seznanitev o imenovanju podžupana Občine Idrija in nova 13. točka - Razprava o 
problematiki ocene redne delovne uspešnosti direktorja Mestnega muzeja Idrija za leto 
2022. 
 
 
Ad 2 - Pregled zapisnika in sklepov 5. redne seje z dne 13. 4. 2023  
 
1. Osnutek zapisnika seje Občinskega sveta se pošlje članom občinskega sveta v pregled 
v roku 10 delovnih dni po seji Občinskega sveta. Člani občinskega sveta morajo podati 
pripombe v roku 5 dni po prejemu osnutka zapisnika. 
 
2. Potrdi se zapisnik 5. redne seje Občinskega sveta Občine Idrija z dne 13. 4. 2023. 
 
 
Ad 3 - Letni program dela Nadzornega odbora občine Idrija za leto 2023 
 
Ni sklepa. 
 

 

Ad 4 - Poročila javnih zavodov za leto 2022 
 
1. Zavod za turizem 
Presežek prihodkov nad odhodki iz poslovanja Zavoda za turizem Idrija v letu 2022  v višini 
6,00 € se knjiži v dobro obveznosti za sredstva v upravljanju. 

 
2. Osnovna šola Črni Vrh 
Presežek prihodkov nad odhodki iz poslovanja Osnovne šole Črni Vrh v letu 2022 v višini 
22.115,55 € se nameni za ureditev gospodinjskega dela učilnice- za nakup osnovnih 
sredstev in vzdrževalna dela. 
 
3. Osnovna šola Idrija 
Presežek prihodkov iz poslovanja v letu 2022 v znesku 778,67 € se nameni za investicijsko 
vzdrževanje in nakup opreme 
 
4. Osnovna šola Spodnja Idrija 
a) Presežek prihodkov nad odhodki, ustvarjenimi v obdobju od 1.1.2022 do 31.12.2022 v 
višini 1.969,91 € se nameni za nakup opreme in investicijsko vzdrževanje. 
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b) Problematika medvrstniškega nasilja in vedenjska problematika v osnovnih šolah se 
obravnava na seji Občinskega sveta Občine Idrija. 
 
5. Glasbena šola Idrija 
Presežek prihodkov nad odhodki iz poslovanja Glasbene šole Idrija v letu 2022 v višini 
385,00 €, od katerega odpade na Občino Idrija 269,50 €, se nameni za nakup glasbenih 
inštrumentov 
 
6. Mestna knjižnica in čitalnica Idrija 
Presežek odhodkov nad prihodki Mestne knjižnice in čitalnice Idrija v višini 8.821,00 € in 
Filmskega gledališča Idrija v višini 1.685,00 € se pokrije iz presežka prihodkov nad odhodki 
iz prejšnjih let. 
 
7. Mestni muzej Idrija 
Presežek prihodkov nad odhodki iz poslovanja Mestnega muzeja Idrija v letu 2022 v višini 
11.121,00 € se nameni za investicijsko vzdrževanje v letu 2023. 
 
8. Zdravstveni dom Idrija 
Presežek prihodkov nad odhodki iz poslovanja Zdravstvenega doma Idrija v letu 2022 v 
višini 111.376,00 €, od katerega odpade  na Občino Idrija 77.963,20 €,  se nameni za 
investicije.  
 
9. Vrtec Idrija 
Presežek odhodkov nad prihodki v letu 2022 iz poslovanja Vrtca Idrija v višini 84.513,00 € 
se pokrije  s presežki prihodkov nad odhodki preteklih let v višini 72.178,00 €, 12.335,00 € 
pa se vknjiži v breme obveznosti za sredstva, prejeta v upravljanje. 
 
 
Ad 5 - Sistemizacija delovnih mest v Vrtcu Idrija za šolsko leto 2023/24 
 
Potrdi se predlagana Sistemizacija delovnih mest v Vrtcu Idrija za šolsko leto 2023/24. 
 
 
Ad 6 - Soglasje k Pravilniku o notranji organizaciji in sistemizaciji delovnih mest v 
Mestni knjižnici in čitalnici Idrija 
 
Občina Idrija izdaja soglasje k Pravilniku o spremembah pravilnika o notranji organizaciji in 
sistemizaciji delovnih mest v javnem zavodu Mestna knjižnica in čitalnica Idrija z dne 
1.4.2023. 
 
 
Ad 7 – Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno izobraževalnega zavoda Glasbena šola Idrija  
 
Sprejme se Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno izobraževalnega zavoda Glasbena šola 
Idrija v predlaganem besedilu. 
 
 
Ad 8 - Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o oddajanju poslovnih stavb in 
poslovnih prostorov Občine Idrija v najem 
 
Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o oddajanju poslovnih stavb in 
poslovnih prostorov Občine Idrija v najem v predlaganem besedilu. 
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Ad 9 - Sklep o določitvi tržne najemnine 
  
Sprejme se Sklep o določitvi tržne najemnine v predlaganem besedilu. 
 
 
Ad 10 - Premoženjska bilanca Občine Idrija za leto 2022 
 
Potrdi se Premoženjska bilanca Občine Idrija za leto 2022 v predlaganem besedilu. 
 
 
Ad 11 - Občinske nagrade za leto 2023 
 
Sprejme se lista nagrajencev za leto 2023 in nagradam pripadajoči denarni zneski po 
predlogu Komisije za nagrade. 
 
 
Ad 12 - Seznanitev o imenovanju podžupana Občine Idrija 
 
Ni sklepa. 
 
 
Ad 13 - Razprava o problematiki ocene redne delovne uspešnosti direktorja Mestnega 
muzeja Idrija za leto 2022 
 
1. Ponovi se glasovanje o oceni redne delovne uspešnosti direktorja Mestnega muzeja 
Idrija v letu 2022. 
 
2. Direktorju Mestnega muzeja Idrija dr. Mihi Kosmaču se za delo v letu 2022 določi oceno 
odlično in se za redno delovno uspešnost  v letu 2022 določi izplačilo v višini sorazmernega 
deleža 75% redne delovne uspešnosti v višini 2% letne osnovne plače. 
 
 

Direktor Občinske uprave
   Gregor Prezelj  


